

LOS ANGELES UNIFIED SCHOOL DISTRICT
DIVISION OF ADULT AND CAREER EDUCATION

Adult Students* will be subject to appropriate disciplinary action including dismissal for the following:

- Possession or sale of WEAPONS.
- Possession, use or sale of DRUGS AND ALCOHOL.
- Possession, use, or sale of DRUG PARAPHERNALIA.
- SEXUAL ASSAULT OR BATTERY.
- SEXUAL HARASSMENT.
- HATE CRIMES: Crimes committed against others/property of others on the basis of that person's perceived or actual race, color, religion, nationality, country of origin, ancestry, disability, gender, and/or sexual orientation.
- Causing, attempting to cause, or threatening to cause PHYSICAL INJURY.
- INTIMIDATING AND THREATENING BEHAVIOR toward school staff /students which disrupts class work, disrupts school operations, and/or invades the rights of others by creating an intimidating or hostile environment.
- TERRORIST THREATS, including falsely reporting a fire or bomb, and/or a threat to commit a crime against school staff/ property that will result in death, great bodily injury, and/or property damage over \$1,000.
- Possession of IMITATION FIREARMS (i.e. replica guns, "look-alikes").
- REPEATED DISRUPTIVE BEHAVIOR including but not limited to willful defiance of school authority, gambling, loitering, forgery of school documents, unsanitary hygiene, cheating.
- OBSCENITY, VULGARITY, AND HABITUAL PROFANITY.
- INTENTIONAL DAMAGE TO SCHOOL PROPERTY, including gratify.
- STEALING or attempting to steal school property or personal property.
- Commission or attempting to commit ROBBERY OR EXTORTION.
- RECEIVING STOLEN SCHOOL PROPERTY.
- TOBACCO USE on campus.

By signing below, I acknowledge that I have read and understand the list of reasons for immediate dismissal and I agree to comply with these expectations as a student of LAUSD Division of Adult and Career Education (DACE). I understand and agree that if I fail to comply with these expectations, I will be dismissed from the DACE program.

Name of Adult School/ Center: _____

Adult Student's Name (Print)

Signature

Signature of District Employee

Date

*Adult students are students age 18 or older who are not concurrently enrolled in a LAUSD school.

洛杉磯聯合學區
成人及職業教育部
(LOS ANGELES UNIFIED SCHOOL DISTRICT
DIVISION OF ADULT AND CAREER EDUCATION)
成人學校名稱

成人學生* 如有以下行為將予懲罰，包括勒令退學：

- + 持有或販賣武器
- + 持有，使用或販賣毒品和酒類
- + 持有，使用或販賣隨身的毒品
- + 性侵犯或攻擊
- + 性騷擾
- + 仇視罪：基於個人的感覺或因種族，膚色，宗教，國籍，國源，族源，殘障，性別，和 / 或性傾向而干犯侵害他人 / 財物。
- + 致使或企圖致使，或威脅傷害他人身體。
- + 對學校職員 / 學生表現過度親密和威嚇而妨礙上課，學校運作，和 / 或製造過度親密或敵意氣氛而侵犯他人權利。
- + 恐怖威嚇，包括虛報火警，炸彈，和 / 或威脅以罪行傷害學校職員 / 財產將導致死亡，嚴重傷害，及 / 或財物損失在 \$1000 以上者。
- + 持有模擬火器（如，模擬槍，看來像槍）。
- + 重複干擾行為，包括但不限於，故意抗拒學校權威，賭博，游蕩，偽造學校文書，破壞衛生，欺騙。
- + 淫穢，粗語，和習慣性褻瀆行為。
- + 故意損壞學校財產，包括塗鴉。
- + 偷竊或企圖偷竊學校或私人財物。
- + 干犯或企圖搶劫或敲詐。
- + 收受偷自學校的財物。
- + 在學校抽煙。

我謹在此簽名表示我知道並明白如干犯以上所列將立即導致勒令退學，我並且同意身為洛杉磯聯合學區成人及職業教育（DACE）的學生，我將遵守這些規定。我知道並同意，如果我違反這些規定，我將被勒令退出 DACE。

學生姓名（印刷體書寫）

簽名

學區人員簽名

日期

* 成人學生是指年齡在 18 歲或以上，目前並未在洛杉磯聯合學區的學校中就讀者。